
Znano je po celi avstrijski državi, kako 
gorko bije slovensko srce v ljubezni do ce
sarja in cesarske hiše. Zato se ne bo nikdo 
čudil, da se je v slovenskih krogih začela 
mnogokje izražati lepa želja, da bi tudi med 
nami Slovenci stalno začel bivati kak ud 
naše presvetle cesarske rodovine. To bi bila 
nova vez med Habsburžani in Slovenci. Nikdo 
bi se potem ne mogel staviti med prestol in 
Slovence, ampak naše želje in čustva bi se 
lahko javljala na najvišje mesto vedno po 
poti, na kateri ne leži od nobene strani niti 
senca nezaupanja. 

Domoljubne želje. 


